2021主日崇拜事奉輪值同工

	
	本週主日 This Sunday

        05/09/2021  
	下週主日 Next Sunday

05/16/2021

	中文主席

English Presider
	張 毅
	陳彥廷

	中文講員 
	程保治牧師 
Rev.  Jeff Cheng
	徐偉智牧師 
Rev. Edward Shyu

	翻譯 Interpreter
	陳 瑛 
	方 向

	中文司琴  Pianist
	羅鳳玲
	羅鳳玲

	中文招待 

Ushers
	文  艷
	Richard Shoucair

	音響/ 投影
Audio Engineer/PPT     
	Leon/劉砥中
	劉砥中/徐昱蓁

	托兒 Nursery
	劉 蒙
	刘杰铭

	圖書館 Library
	N/A
	N/A

	分菜同工

Lunch Serving
	N/A
	N/A

	清潔同工 Cleaning
	N/A
	N/A

	保安Security
	李允誠
	張毅

	週二Tuesday 
	姐妹團契 Women's Bible Study Fellowship 

（ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268）

	週三Wednesday 7:30PM
	禱告會 Prayer Meeting(ZOOM Meeting ID: 321-971-546）

	週五 Fri. Night
	青少年團契, 家庭查經 Youth/Family Bible Study


每月常費預算Monthly Budget for General: $15,000.00宣道Mission: $2,500.00
	Contributions

奉獻
	Last Sunday

上週
	Month-to-date

本月已收
	April Income

收入
	. April Expenses

支出

	常費General
	$3,275.00
	N/A
	$14,110.00
	$$6,682.14

	建堂Building 
	$0.00
	N/A
	N/A
	       N/A

	宣道Missions
	$1,400.00
	N/A
	$2,240.00
	$1,189.30

	其他Special
	$290.00
	N/A
	$3,160.00
	$4,000.00


每月背诵经文    Monthly Verses – May, 2021:
但聖靈降臨在你們身上，你們就必得著能力，並要在耶路撒冷、猶太全地，和撒瑪利亞，直到地極，作我的見證。(使徒行傳Acts 1:8) 

彼得說：你們各人要悔改，奉耶穌基督的名受洗，叫你們的罪得赦，就必領受所賜的聖靈。(使徒行傳 Acts 2:38)
	牧師Pastor

程保治 Jeff Cheng

Tel: (918) 970-0053

jeffpcheng@gmail.com
	長老Elder

張文迪 Wen-Dyi Chang

Tel: (918) 252-4886

wendyiandlouise@gmail.com
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 滔沙華人基督教會
Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108

Tel: (918) 438-6449

http://www.tulsaccc.org/

使人作主門徒‧跨文化宣教
  Make Disciples ‧ Cross-Cultural Missions
                     聯合主日崇拜程序
                  COMBINED ORDER OF WORSHIP
五月九日May 09, 2021                               10:45AM - 12:15PM
主席 Presider: 張 毅                
             司琴 Pianist: 羅鳳玲                
講員Speaker：程保治 牧師
默禱 Silent Prayer 625主在聖殿中The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All                                                             
宣召Convocation            詩 Psalm 130:1-2              主席 Presider                                                                                                           
頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord’s Prayer眾立 All
讚美詩Praise Hymns






眾坐Congregation
祈禱Invocation                                         主席Presider
讀經Scripture Reading    撒母耳记上1 Sam. 1：1-20     眾坐Congregation證道             
    一個禱告的母親

      程保治 牧師 Sermon 


      A Praying Mother
          Rev.  Jeff Cheng
回應/奉獻Response/Offering

    



    主席 Presider
403 數算主恩Count Your Blessings
歡迎，報告   Welcome, Greeting & Announcements   主席Presider每月经文Monthly Verses                                  主席 Presider   讚美  荣耀歸於真神Glory to God in the Highest    眾立Congregation               祝禱Benediction                       程保治牧师 Rev. Jeff Cheng 阿們頌 Amen Praise                                       眾立 Congregation     默禱 Silent Prayer                                       眾坐 Congregation
報告事項：
1.歡迎大家參加今天的主日崇拜。今天是母親節我們特別為天下所有的母親
  祈禱，祝愿母親們身心靈安康，滿懷福樂。也願神賜福大家並祂所喜悦的人。
2.下主日 (5/16) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會，同時也會有
  線上直播。請預備心參加。
3.下週日下午有特別講座，有DTS教授徐牧師主講，請預留時間參加：下午1：00 DTS 中文課程簡介和1；30講道訓練座談。
4.由華人策略聯盟主辦的全美十天連鎖禱告會將於5月13日到5月22開始
  展開。每天美中時間早禱8am-9am和晚禱8pm-9pm在線上舉行。同時全美
  (球)禱告日會在5月23日下午4點線上舉行，請弟兄姐妹們預留時間參
  加，一起經歷神的同在。我們教會也會參與帶領5月13日晚上的禱告會，
  請大家一起上線參加這一次的禱告會。詳情可上這個網頁諮詢
  http://ChineseStrategyAlliance.org
5.教會的青少年畢業慶祝會將在5月15日晚上5：30在教會舉辦。請向周恩
  慈弟兄報名參加人數。我們需要計算人數，好做安排。
6.感謝弟兄姐妹們對Paula’s 事工的愛心奉獻，我們已經將奉獻送到了.
  願神賜福。
祷告事項：
教會事工
1. 為Tulsa地區各教會復興及福音廣傳禱告。
2. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
3. 為5月15日（星期六）下午5點半舉行的高中畢業宴會禱告。
4. 為7/19-7/23暑期聖經學校各樣籌備工作及招募的同工禱告。
肢體關懷
1. 為12年級高中生Mason Chow, Rachel Tiong, Lily Jiang, Ian Lee, Oein Lee, Ethan Sen, Joseph Ye, Ethan Chen, Austin Sung, Audrey Lee, and Justin Lee申請大學禱告，求神帶領申請過程。
2. 為將要畢業的大學生Samuel, Daniel, Sofia and Janet繼續就學或就業禱告。
3. 邱牧師已於4/21安息主懷，求主安慰邱師母Pearl及家人。
健康需要
1. 為鳳玲的媽媽身體毒素能降低及洗腎安全不受感染禱告。
2. 為Aunty Grace血糖穩定正常禱告。感謝主的保守醫治，也感謝當她在醫
   院時送飯菜的弟兄姊妹。
3. 為邱師母Pearl的血糖能降低維持正常禱告。
普世宣教
1. 為麥浪牧師、師母回到美國的生活和計劃代禱，求神保守他們身體健康。
2. 請為在中國做醫療事工的Paula身體健康禱告。
 Announcements: 
1.  We welcome everyone and new friends who worshipped with us this
     morning. Today is Mother day, we pray for every mother to have a blessed
     day full of joy and happiness. May God also bless those who attend today
     service. 

2.  Next Sunday (5/16) is combined worship service from 10:45 AM 
    to 12:20 PM. We have in person service and live stream.
3. Next Sunday afternoon, we have special workshop from Rev Shyu. 1:00 pm - Introduction to DTS Chinese program; 1:30 pm - Preaching training discussion 
4.
 Chinese Strategy Alliance is organizing All America (Global) Prayer meeting on 5/23 4 PM thru online and a continual 10-day prayer from 5/13-5/22 in the morning 8 am-9 am and evening 8 pm-9 pm.  Our church will lead 5/13 evening session meeting. Please join us in this special prayer meeting and pray for the revival of America. More information can be found on http://ChineseStrategyAlliance.org/ 
5. Our church youth graduation celebration is scheduled on May 15, 2021, 5:30 PM
   at church. Please R.S.V.P. with brother Chris Chow. We need a head count for the
   event.
6. Thank you brothers and sisters for your love to support Paula’s ministry. We have
    received enough support that we sent to their ministry. May God bless you all. 
 Prayer Items:  
Church Ministry

1. Pray for the revival of the churches in Tulsa and for the spread of the Gospel.

2. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and S的unday.

3. Pray for High School graduation banquet on Saturday, May 15, at 5:30pm.

4. Pray for the preparations and recruitment of co-workers for 7/19-7/23 Vacation Bible School.

Member Care

1. Mason Chow, Rachel Tiong, Lily Jiang, Ian Lee, Oein Lee, Ethan Sen, Joseph Ye , Ethan Chen, Austin Sung, Audrey Lee, and Justin Lee are12th grader currently applying to college. Pray that God guide them during this process.

2. Pray for the graduating college students Samuel, Daniel, Sofia, and Janet to continue their studies or employment.

3. Pastor Khoo has rested in the Lord's arms on 4/21. May the Lord comfort Mrs. Khoo Peral and his family. 

Health needs

1. Pray for Hung Ling's mother to reduce toxins in her body and prevent her kidney from infection.

2. Prayer for Aunty Grace blood sugar levels to be normalized. Praise to the Lord for His healing grace, and to those who brought home-cooked food when she was in the hospital.

3. Pray that Ms. Khoo Pearl's blood sugar can be lowered and maintained normal.

World Missions

1. Pray for Pastor & Mrs. Ron for their ministry and leading seminars as they have returned to US. May God give them good health.

2. Please pray for the good health of Paula who is doing medical ministry in China.

講道大綱Sermon Outlines:
I. 承認生命中的困難 Acknowledge the difficulties in life.

II. 把困難帶到神面前 Bring difficulties to God.

III. 信靠神來解決困難Trust in God to solve difficulties.

